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Незадовољна одговором Савјета министара БиХ на питање постављено на 39. сједници 

Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ, одржаној 18. децембра 2012. 

године, тражила је од Министарства цивилних послова БиХ сљедеће: – “Молим 

Министарство цивилних послова БиХ да ми достави комплетно мишљење и писмено 

одговор оба министарства здравства, значи оба ентитета и Брчко Дистрикта. 

Даље, такође бих тражила и мишљење Конференције министара за област здравства, 

јер овдје се спомиње 2010. година, најновије мишљење о овом питању, као и мишљење 

радне групе за израду плана приступања БиХ Еуротранспланту коју је фактички 

Конференција министара за област здравства задужила за то. И између осталог, шта је 

урађено, пошто овдје имам одређено мишљење радне групе да је неопходно 

успоставити јединствену структуру на нивоу државе за развој трансплантацијске 

медицине у БиХ који ће бити надлежан за спровођење активности везане за приступање 

у чланство у Еуротрансплант и изради ситуационе анализе у БиХ, припрему 

стратешких и правних докумената усаглашених са ЕУ, директивама у овој области и 

унутрашњу координацију. Молим, значи и Конференцију министара из области 

здравства и радну групу да ми кажу шта је по овом питању урађено конкретно.” 
 


